
PROTOKÓŁ

ZEBRANIA WIEJSKIEGO W WILKOWICACH,

które odbyło się w dniu 20 maja 2022 r.

w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilkowicach

przy ul. Strażackiej 3

o godz. 17. 00

Porządek obrad:

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wybór:

a) Przewodniczącego Zebrania
b) Protokolanta zebrania
c) Komisji Mandatowej
d) Komisji Wniosków i Uchwał

4. Informacja Sołtysa o realizacji funduszu sołeckiego za rok 2021.
5. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.
6. Opiniowanie nowej uchwały w sprawie zasad usytuowania na tereme gminy miejsc

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych - głosowanie.
7. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice.
8. Dyskusj a i wolne wnioski
9. Protokół Komisji Wniosków i Uchwał.
10. Zakończenie Zebrania.

Zebranie wiejskie rozpoczął Sołtys wsi Wilkowice -Pan Łukasz Ślusarczyk, który przywitał
wszystkich mieszkańców, zaproszonych gości oraz władze gminy.

Sołtys wsi Wilkowice przedstawił proponowany porządek obrad. Zapytał
i propozycje zmian do porządku obrad.
Porządek obrad został:

?) ^ZLCT^y°głosam74 7z'Arp rzy O PRZECIE SIĘ.

o uwagi

^'Łukasz Ślusarczyk, zgodnie ze Statutem ^Sołectwa, zaproponował swoją kandydaturę
do poprowadzenia zebrania. Nie zgłoszono^innych kandydatów.^
Wybo^Przewodniczącego Zebrania zatwierdzono głosami 46 ZA, przy U FKZb^iw,
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.



Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję, aby Protokolantem zebrania został Pan
Wojciech"Cendrzak. Pan^ Wojciech Cendrzak wyraził zgodę. Nie zgłoszono innych
kandydatów

Nie zgłoszono innych kandydatur.

Wybór Protokolanta Zebrania zatwierdzono 45 głosami ZA, przy O PRZECIW, l
WSTRZYMUJĄCY SIĘ.

Ad. 3c.

Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Mandatowej w
osobach: Maciej Maślanka oraz Andrzej Duraj. Nie zgłoszono innych kandydatów
Kandydaci wyrazili zgodę.

Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono głosami 46 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Wniosków^ i
Uchwafw osobach: Katarzyna Cendrzak oraz Kornelia Fedynaa. Kandydatki wyraziły zgodę.

Nie zgłoszono innych kandydatów.

Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono głosami 46 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 4
Sołtys przedstawił informację o pracy Sołtysa i Rady Sołeckiej (załącznik nr l)

Z sali zgłoszono wniosek o to aby taka informacja była upubliczniana przed zebraniem
wiejskimi tak aby każdy mógł się z nią zapoznać wcześniej.

Zadano również pytanie: Jaką kwotę obejmował budżet sołecki?

Sołtys poinformował iż było to 148 679, 86 zł

Płonek Komisji Mandatowej odczytał protokół stwierdzający praw^omocnoś^zebrania^
Protokół zatwierdzono 46 głosami ZA, przy O PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH Się
(Załącznik nr 2).

^opiniowanie projektu nowej uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

cję w sprawie konieczności zaopiniowania ProJektu.. whwa^°r^jej^lt^raz
zlZsaZYememr przedstawił'przedstawiciel Gminnej Komisji Rozwiązywania^Problemów
Aik^h^wych"-^ Komendant Straży Gminnej - Pan Andrzej Grzegórzek (załącznik nr 3).



Przedstawiciel GKRPA poprosił o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.

Po wystąpieniu, jeden z mieszkańców poprosił o doprecyzowanie celu nowej uchwały.

Wójt Gminy Wilkowice odpowiedział, że głównym powodem podjęcia nowej uchwały Jest
zmTana"przepisów prawa, które stanowią podstawę prawną tej uchwały. ponadto nakży
również "uszczegółowić sposób pomiaru odległości tzw. "miejsc chronionych" od punktów

sprzedaży alkoholu.

Głosowanie dot. projektu uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy miejsc
izy i podawania napojów alkoholowych.

44" głosów ZA, przy O PRZECIW, 2 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ

Wójt Gminy Wilkowice przedstawił informację na temat obecnie realizowanych oraz
planowanych inwestycji na terenie Gminy Wilkowice.

Ad. 8. Dyskusja i wolne wnioski.

Pytanie nr l -Na jakie miesiące planowana jest kontynuacja remontu ul. Wyzwolenia?

Odp. Wójt: Tennin realizacji inwestycji jest uzależniony od Starostwa powiatowefo ^powiat
bielski musi przeprowadzić procedurę przetargową w ramach, której zostanie
wyioniony~wykonawca tych prac. W tym momencie trudno jest dokładnie określić ten

czas, ale na pewno będzie to w tym roku.

Pytanie nr 2 - Kiedy będzie możliwość przyłączenia się do kanalizacji w Huciskach?

Odp. Wójt: Myślę, że w sierpniu, wrześniu będzie taka możliwość.

^ójt Gminy Wilkowice przedstawił mieszkańcom bliżej tematykę Planowane^okauzac^
nowego"cmentarza w Wilkowicach. Wyjaśnił, że do gminy WPłyn?ły ^wieP^c^^tq

v°ie, w których wyrażono sprzeciw wobec planowanej lokalizacji wzdłuż ul.̂ Na Wałacha
vSdłuz"toró'wkoTejowych, od ul. Szkolnej do granicy z gminą Łodygowice. Jednocześnie

yiaśnił, że przy dzisiejszych obwarowaniach prawnych, nie ma moz^ośuwme[sw^en13-
cm^tar^wTrenie" zabudowanym. Niezbędne jest utrzymanie odpowiednich ^dległos^
PlolnadFo^akupwdziatekzlokaU w tym miejscu, nie będzie generował tak wysokich

kosztów. W innym wypadku byłby to poza możliwościami finansowymi gminy.

nie nr 3 - Jestem właścicielem jednej z działek, które gmina chce kupić. Panie Wójcie
^godzYs ię za"tą"cenę7l97o0 zł za m2, to kto przy takiej inflacji za tyle sprzeda? Ja nie

podpisywałem tej petycji, ale my się nie zgadzamy na tą cenę.

^óit: Proszę Pana. Proszę zrobić swoją wycenę, jeżeli ona będzie znacząco wy zszyto
bjziemf rozm7wiż'Wycenę" wartości 

l 

gruntów każdym razem przeprowadza



rzeczoznawca. Mieliśmy sytuacje gdy osoby, od których zakupiliśmy działki, zrobiły swoją
wycenę, w wyniku której okazało się, że nasza wycena jest dobra.

Pytanie nr 4 - Panie Wójcie, mam takie pytanie. Dlaczego autobus nr 2, nie mógłby jeździć
do końca Hucisk na ostatni przystanek, który jest przygotowany?

Odp. Wójt: Po pierwsze ta zatoczka, która tam jest, nie spełnia żadnych standardów- Autobus
przjegub~owy, ~me da rady tam zawrócić. Musimy założyć, że do Gminy Wilkowice będą

Jeździły autobusy przegubowe dlatego, że ma bardzo dużo pasażerów.
Po drugie przy tej pętli jest jedynie wąski pasek gruntu gminnego, a reszta stanowi grunty
prywatne. Mieliśmy liczne sprzeciwy mieszkańców dla tej lokalizacji.

Pytanie nr 5

- Panie Wójcie, ja chciałbym się zapoznać z analizą innych możliwych lokalizacji cmentarza.

Odp. Wójt: Nie została wytworzona żadna dokumentacja w tej sprawie, natomiast wystarczy
;ćnastrefywokół'cmentarza. Trzeba myśleć o terenie około 2 hektarów. Te^2 hektary

muszą~być"otoczone dodatkowo strefą zakazu zabudowy i zakazu UPraw- w^takl
wyłączamy około 3, 5 ha gruntu. W wytypowanej lokalizacji mamy z jednej strony tereny
kolejowe, dzięki którym utrzymujemy wymaganą odległość.

Mieszkaniec: Ja chciałbym poznać odpowiedź na pytanie, czy jest to jedyna możliwa
lokalizacja"Według mnie, pociągnie to za sobą olbr^mi^kos^o^mwestycję, drogo"wo:

ringową po to żeby zlokalizować cmentarz w tamtym miejscu. Wydaje mi s1?' ż_e^tol
tereny^w gminie, nie mówię, że w Wilkowicach, ale w gminie, być może naP°granlczu
Mesznej, ̂ yc może w okolicy drogi ekspresowej? Bardzo proszę aby przeanalizować inne
lokalizacje.

Odp. Wójt: Grunty, które Pan opisuje są oznaczone w planie jako mieszkaniowe lub
przemysłowo-usługowe, więc nie ma możliwości utworzenia tam cmentarza.

Pytanie nr 6

- Chciałbym zapytać, kto z Państwa jest tutaj w sprawie odtworzenia nawierzc^^po
wyko^iu^kanaUzacji' sanitarnej? U nas na ul. Na Wałach droga po wykonaniu kanalizacji
jest w złym stanie. Jest bardzo dużo pyłu.

i,Y: Na terenie gminy wykonaliśmy 84 km kanalizacji^ z czego zdecydowaną
osTw^pasie"drogio'Pierwotme odtworzenia miały bYĆ ̂obione z imT"rcdza^

kruYzywa, które okazało'się nieodpowiednie do tego celu. Ten kamień' któ^est uzyw;ny
temz^przeszedł odpowiednie badania. Z ul. Na Wałach mam^proble^pomew^ są to^eny
PKP Fgmina nie może tam zainwestować swoich środków. Prowadzimy rozmowy z FKT w
tym temacie.

- Mieszkaniec: A czy nie ma możliwości zasiedzenia tego terenu?



Odp. Wójt: Nie ma takiej możliwości, ponieważ jest to tzw^ teren zamkni?ty-, Gmina me ma
możliwości udowodnienia władania tym terenem. Tak jak powiedziałem wcześniej,
prowadzimy w tym temacie rozmowy z PKP

Pytanie nr 7

- Chciałbym również nawiązać do tematu odtworzeni nawierzchni po budowie kanalizacji
Konkretnie chodzi mi o ul. Szkolną, która w dużej mierze została zniszczona przez
ciężarówki wywożące ziemię z tego terenu. Czy w tym zakresie będą jeszcze prowadzone
prace?

Odp. Wójt: W tym rejonie będzie jeszcze dosypywane kmszywo i zostanie to przywrócone do
stanu sprzed budowy kanalizacji.

Pytanie nr 8

- Panie Wójcie, cześć dróg została naprawiona do stanu jak sprzed budowy kanalizacji" Ja
mieszam pr^ ulicy która me została wyremontowana. Negocjacje nie dały żadnego efektu.

Wójt: O jaką ulicę chodzi?

- Rzemieślniczą. W tej chwili na części na której została zrobiona kanalizacja stan
nawierzchni jest dużo gorszy niż przed jej wybudowaniem. Nierówności, które są zostają
zasypane kruszywem, które się rozsypuje po całej nawierzchni.

Wójt: ul. Rzemieślnicza jest bardzo dobrym przykładem, jak może ̂ g^dać w^ółPraca
' mieszańców z gmmą. Kwestią podstawową przy każdej drodze jest jej odwodnienie.
Brak odwodnienia powoduje, że tłuczeń się wypłukuje. Od stronu ul. Na Wałach
mieszkańcy zdecydowali się na nieodpłatne przekazanie części gnmtu pod zrobienle
odwodnienia. Tam został zabudowany głęboki kanał, który ściąga całą wodę i w tym
miejscu"wykonalTśmy nakładkę asfaltową: W trakcie postępu prac, Jeden zwłaścicieh
nie'Jzgodził~się na nieodpłatne przekazanie części gruntu, co uniemożliwiło nam
wykonanie" kanału w dalszej części. Nic nie da się zrobić dopóki nie uregulujemy

stanu własności tej drogi.

- Mieszkaniec: Panie Wójcie proponowaliśmy aby ten kanał zrobić po dmgiej stronie drogi,
ale nie wyraził Pan na to zgody.

Odp. Wójt: Nie ma takiej możliwości ponieważ nachylenie w tym miejscu jest w drugą stronę.

Pytanie nr 9

- Panie Wójcie, pisaliśmy do Urzędu Gminy w sprawie 9 metrów chodnika. Dostaliśmy
odpowiedź, że nie jest możliwe jego wykonanie.



Odp. Wójt: Fragment chodnika, o którym Pan mówi, znajduje się przy drodze powiatowe^
Powiat poinformował nas, że jeżeli chcemy to zrobić, to musimy wykorzystaj wyłącznie
środki gminne i uzyskać pozytywne zaopiniowanie projektu przez starostwo. Koszt takiej
inwestycji jest dużo większy niż mogłoby się wydawać.

Pytanie nr 10

- Nad przystankiem w górnych Wilkowicach jest plac - parking. Od dhiższego czasu stoi na
nim samochód i zajmuje miejsce. Czy nie można się tym zająć?

Odp. Funkcjonariusz Policji obecny na Zebraniu- Skierowaliśmy pismo do właściclela^ego
pojazdu, w" którym zobowiązaliśmy go do usunięcia samochodu. Jednakże samochód^me
^prawia'żadnego zagrożenia; w związku z czym brak jest narzędzi prawnych do zmuszenia
właściciela do usunięcia samochodu. Nie możemy sami usunąć takiego samochodu.

Odp. Wójt: To nie jest odosobniony przypadek, ale musimy działać zgodnie z obowiązującym
prawem.

Pytanie nr 11

- Jakimi drogami zamierzacie skomunikować ten nowowybudowany cmentarz?

Odp. Wójt: Na razie wykupujemy grunty. Są w zasadzie dwie opcje: albo ul. Szkolną, albo ul.
Na Wałach, w okolicach ul. Chabrowej.

Pytanie nr 12

- Przez dwa lata nie była poprawiana droga prowadząca na Magurkę. Czy będzie coś z mą
tym roku robione?

Odp. Wójt: Myślę, że w tym roku będzie naprawiana w ramach remontu cząstkowego.

w

Pytanie nr 13

- Mówił Pan o projekcie ul. Do Bom, Do Lasku. ul. Do Boru jest w złym stanie. Kiedy
możliwe jest wykonanie, skoro trzeba jeszcze wykonać projekt?

Odp. Wójt: ul. Do Bom jest dla mnie bardzo istotna. Nikt nie był w stame PKewdae^°^ne
w^ostu"cen7'To "spowodowało, że podzieliliśmy tą inwestycję na części. Ta cześć' ° któreJ
PanFmówirobejmująca ul. Do Bom została zgłoszona do naboru o udzielenie dofmansowanm

w~ramach programu Polski Ład. Jeżeli dostaniemy dofinansowanie to będziemy
procedurę, która ma wyłonić wykonawcę.



Pytanie nr 14

- Proszę powiedzieć jak gmina planuje rozwiązać problem komunikacji autobusowej.
W chwili obecnej jest problem z dojazdem do Urzędu Gminy czy do ośrodka zdrowia.

Odp. Wójt: Niestety musieliśmy zlikwidować lmięll5 Jeżeli chcielibyśmy ją utrzymać
musielibyśmy zrezygnować z autobusu MZK nr 2. W tej chwili skomunikowanie tego rejonu

imy"nie~jestmozUwe. Istnieje linia 116 i 161, ale j est to bardzo mało kursów. W tej chwili
Gmina"dopłaca do komunikacji publicznej około l 200 000,00 zł. Gdybyśmy chcieli
zwiększyć liczbę kursów, to przerośnie to nasze możliwości finansowe.

- Mieszkaniec: Może rozwiązaniem byłoby wprowadzenie autobusu wewnętrznego,
jeżdżącego wyłącznie po terenie gminy?

Odp. Wójt: Mi się taki pomysł bardzo podoba, ale to jest bardziej złożony Problem' rówmeż
iiatiry prawnej. 

l 

Na dzień dzisiejszy nie ma możliwości wyboru wykonawcy, który

realizowałby takie kursy

Pytanie nr 15

- Czy są jeszcze w planach jakieś remonty dróg w naszym sołectwie?

Odp. Wójt: na pewno pozostały jeszcze drogi do odtworzenia po kanalizacJi- Będz emy
rcahzować'przebudowęlul. Prostej. W planach jest także inwestycja, o której mówiliśmy
wTejonieuLDo Bom i Do Lasku. Są to duże inwestycje i obecnie nie mamy środków na inne
inwestycje.

Kierownik Posterunku w Wilkowicach poinformował o zwiększonej ilości włamań do
budynków, szczególnie nowych. Poprosił o kontaktjeżelijctoś^zauważy podejrzane osoby^lub
nFepokojące sytuacje na' numer alannowy 112. Poinfonnował^ również, że stan
bezpieczeństwa w gminie jest na podobnym poziomie co w roku poprzednim.

Radna Powiatowa przedstawiła także prośbę mieszkańców o przywrócenie ławeczki w rejonie
Marbetu.

Sołtys przekazał również informację, że w każdy pierwszy Poniedzi^ek miesląca;_na f^
sesyjnel Urzędu Gminy, o godzinie'l 7:00, swoje posiedzenia ma Rada Sołecka.
chciałby przedstawić swoją sprawę to zaprasza na takie posiedzenie.

Ad. 9
Komisja Wniosków i Uchwał przedstawiła protokół Komisji.

a) Wniosek o publikację sprawozdań z wykonania budżetu sołeckiego za rok poprzedni
przed zebraniem wiejskim.



12 głosów ZA, 11 PRZECIW, 7 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ

b) Wniosek o przeprowadzenie analizy w kwestii innej lokalizacji planowanego
cmentarza na terenie Gminy Wilkowice.

4 głosy ZA, 22 PRZECIW, 5 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Komisja odczytała protokół i przedstawiła do zatwierdzenia. (Załącznik nr 4)

18 głosów ZA, O PRZECIW, 3 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Protokół przyjęto

Ad. IO
Przewodniczący Zebrania stwierdził, że porządek obrad został wycze y i
zakończeniu Zebrania.

u^
Protokolant Zebrania

Woj ciech/Cendrzak

Przew ' ącyZeb a
asz Ślus zyk





PORZĄDEK OBRAD ZEBRANIA WIEJSKIEGO W WILKOWICACH W DNIU 20 maja 2022r.

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Wybór:
a. Przewodniczącego Zebrania.

b. Protokolanta zebrania.

c. Komisji mandatowej
d. Komisji wniosków i uchwał.

4. Informacja Sołtysa o realizacji funduszu sołeckiego za rok 2021.
5. Protokół Komisji mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.
6. Opiniowanie nowej uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych , głosowanie
7. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice.
8. Dyskusja i wolne wnioski.
9. Protokół Komisji Wniosków i Uchwał.
10. Zakończenie zebrania.

^



Informacja o realizacji funduszu sołeckiego za 2021.

Zakupiono Koryta odwadniające i zamontowano je na dolnym odcinku ul. Rzemieślniczej.

Zakupiono i zamontowano lustra drogowe oraz oznaczenia dróg gminnych ul. Dworkowej i ul.
Wodnej.

Zakupiono kosze na śmieci, które zostały dołożone w nowych punktach na terenie sołectwa oraz
wymieniono stare zniszczone kosze w istniejących już miejscach.

Zakupiono materiały potrzebne do utrzymania zieleni na terenie sołectwa oraz wynajęto firmę, która
zajęta się utrzymaniem terenu na tzw łezkach zlokalizowanych w Huciskach, Górnych Wilkowicach
przy pętli autobusowej oraz koło Kościoła i na końcu ulicy Wiśniowej.

Z oświetlenia wykonano:

a. Ul. Szkolna - przebudowa słupa opracowanie projektu i roboty budowlane
b. Ul, Jesienna/Kwiatowa - loprawa opracowanie projektu i roboty budowlane
c. Ul. Grabecznik - opracowanie projektu (roboty budowlane w tym roku)
d. Ul. Zamknięta - opracowanie projektu (roboty budowlane w tym roku)
e. Ul. Dębowa na zakręcie naprzeciw wejścia na cmentarz - opracowanie projektu (roboty

budowlane w tym roku)
f. Ul. Dębowa za mostem - opracowanie projektu i roboty budowlane

Zbudowano kamienne schody prowadzące do kapliczki na łączniku między ulicą turystyczną, a ulicą
Klonową.

Wymieniono przęsła ogrodzeniowe na placu zabaw przy ul. Strażackiej.

Zakupiono stojaki na rowery i wykonano miejsca postojowe przy szkole podstawowej nr2 w
Wilkowicach Górnych.

Doposażono plac zabaw przy szkole nr 2 o huśtawkę równoważną typu Ważka.

Zlecono wykonanie nowej rzeźby misia , który witał dzieci na placu zabaw przy szkole nr2. Stary uległ
naturalnej degradacji, przewidywany montaż figury planuje się na okres wakacyjny w tym roku.

Zakupiono dwa podwójne stanowiska siłowni zewnętrznej, montaż planuje się na okres wakacyjny
tego roku.

Zakupiono leżaki i nowe namioty stosowane na wydarzeniach kulturalnych na terenie gminy
Wilkowice.

Dofinansowano imprezy kulturalne na terenie sołectwa takie jak : Pożegnanie lata w Huciskach,
przegląd pieśni patriotycznych, powiatowy konkurs Sikawek, odpust pasterski na św. Michała, kino
plenerowe.

Dofinansowano warsztaty muzyczne dla Gminnej Młodzieżowej Orkiestry Dętej.

Dofinansowano zakup sprzętu sportowego oraz nagród dla GLKSWilkowice.





Do Sołtysa i Rady sołeckiej Wilkowic

i mieszkańców zgromadzonych na zebraniu wiejskim

w dniu 20.05.2022 r.

Zwracam się do Państwa w imieniu Wójta Gminy i na polecenie Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych z prośbą o zaopiniowanie nowej uchwały w sprawie usytuowania miejsc
sprzedaży i podawania alkoholu na terenie Gminy Wilkowice.

Inicjatywa uchwałodawcza podejmowana jest w związku z potrzebą aktualizacji uchwały z 2003 r.,
uchwała ta zgodnie z najnowszym orzecznictwem stała się nieaktuahia. W nowej uchwale wprowadza
się następujące zmiany:

l. Uszczegółowiono listę obiektów chronionych.
- Dodano zapis dotyczący przedszkoli, żłobków i klubów dziecięcych oraz uszczegółowiono zapis
dotyczący obiektów kultu religijnego.
2. Zmieniono sposób pomiaru i zasad lokalizacji punktów sprzedaży i podawania alkoholu.
- Zmiana nastąpiła w niejasnym J ak dotąd, sposobie pomiaru odległości od obiektów chronionych oraz
został usunięty zapis dotyczący wyrażenia zgody przez osoby trzecie lokalizacji punktów w obrębie
obiektów chronionych. Wyrokiem II SA/Go 550/10 z dnia l września 2010 r. Wojewódzki Sąd
Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim określił, że rada gminy (miejska) nie może "uzależniać
lokalizacji miejsca sprzedaży alkoholu od zgody określonego podmiotu lub grupy podmiotów".
3.Usunięto zapis o wymogach budowlanych w obrębie punktu sprzedaży alkoholu. Na podstawie
Wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim z dnia 10 sierpnia
2010 r. II SA/Go 549/10 stwierdzono, że rada gminy nie ma kompetencji do konkretyzowania, jak ma
wyglądać takie miejsce sprzedaży i podawania napojów, ani tym bardziej warunków budowy takich
punktów
(Pytania od zebranych)

Martyna Szczygłowska

Inspektor ds. regulacji stanu prawnego niemchomości i

ewidencji działahiości gospodarczej w Gmmie Wilkowice



Projekt

z dnia 18 maja 2022 r.
Zatwierdzony przez

UCHWAŁA NR,
RADY GMINY WILKOWICE

z dnia .................... 2022 r.

w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

Na podstawie art. 18 ust. 2pkt 15, art. 40 ust. l, art. 41 ust. l, art.42 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku
o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2022 r. póz. 559), w związku z art. 12 ust. 3 ustawy z dnia
26 października o wychowaniu wta-zeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (t.j. Dz.U. z 2021 r.
póz. 1119zpóźn. zm.)

Rada Gminy Wilkowice
uchwala, co następuje:

§ l. l. Ustala się, że punkty sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu
i poza miejscem sprzedaży nie mogą być usytuowane w odległości mniejszej niż 100 m od:

l) Szkół podstawowych i innych placówek oświatowo-wychowawczych;

2) Przedszkoli, żłobków i klubów dziecięcych;

3) Obiektów kultu religijnego rozumianych jako obiekty shiżące praktykom religijnym, z wyjątkiem krzyży,
kapliczek przydrożnych i innych obiektów małej architektury, należących do kościołów wszystkich
wyznań;

4) Dworca kolejowego;

5) Szpitali, zakładów opieki zdrowotnej i społecznej.

2. Odległość, o której mowa w ust. l, mierzona jest najkrótszą drogą dojścia, zgodnie z zasadami ruchu
pieszych, określonymi w ustawie z dnia 20 czerwca 1997 r. - Prawo o mchu drogowym (t.j. Dz.U. z 2021 r.
póz. 450 z późn. zm. ). W przypadku, gdy obiekt posiada dowolne stałe ogrodzenie, odległość mierzona jest od
głównego wejścia na teren punktu sprzedaży napojów alkoholowych do głównego wejścia na teren obiektu
wymienionego w § l. W wypadku braku ogrodzenia odległość mierzona jest od wejścia do obiektu do wejścia
do punktu sprzedaży.

§ 2. Punkty gastronomiczne, dla których wydane zostało zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych do
spożycia w miejscu sprzedaży, w ramach posiadanych zezwoleń mogą prowadzić sprzedaż i podawanie
napojów alkoholowych w miejscach przyległych do tych placówek wtzw. ogródkach gastronomicznych.
Ogródek nie może być zlokalizowany dalej niż 5 m od punktu sprzedaży napojów alkoholowych.

§ 3. Wydane zezwolenia na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych, na podstawie dotychczasowych
przepisów, zachowują ważność do czasu ich wygaśnięcia.

§ 4. Traci moc uchwała nr X/68/2003 Rady Gminy Wilkowice z dnia 17 czerwca 2003 r. w sprawie zasad
usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

§ 5. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Wilkowice.

§ 6. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym
Województwa Śląskiego
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Protokól Komisji Uchwal i Wniosków

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowice

w dniu 20 maja 2022 r.

Komisja w składzie:

l. Kornelia Fedyna
2. Katarzyna Cendrzak

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze Zebranie Wiejskie
następujące uchwały i wnioski:

Uchwały:

i. <M^4^... ^. l.e^^e... ^vi. ^^^.. -PP^^ ^l^..
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2.

3.

Wnioski:

2.

3.

i. ... ^. hA^9-.^. ^... <?^(t..^<f.'<2-..... ^f.c^5>l^(---z/ Ł^-(^y^-
'^^. s. ::..^ .^^ .yo^^ . ^-^ Yl<9^v.^-
.. .t^@i'Sk\

4.



Podpisy członków Konusji.


